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13-04-2021 06 1230 9449
betreft
Vragen Speelzone Wilhelminapark

Mondelinge vragen speelplekken Parkrijk en speelzone Wilhelminapark: 
In het Landschapsplan Wilhelminapark 2017-2024 staat het volgende: "De zuidzijde van het  
Wilhelminapark zal worden verweven met de nieuwe wijk, waarbij het groen ‘de wijk in wordt 
getrokken’ en zoveel mogelijk mensen kunnen wonen aan de rand van het park". 

Waarom is de zuidzijde van het Wilhelminapark niet verweven met Parkrijk, zoals wel genoemd 
in het plan? 
Er is zeker sprake van verwevenheid tussen Parkrijk en het Wilhelminapark. De groenblauwe park-as 
loopt vanuit het Wilhelminapark centraal door Parkrijk door tot aan de Laan van het Haantje (zie ook 
onderstaand kaartje). Door het water en de groene inrichting biedt deze as de beleving dat het 
zuidelijke deel van het park de wijk in komt. 

Draagt, volgens u, de nu gekozen locatie van de speelzone aan de zuidzijde van het park bij 
aan het groen ‘de wijk intrekken’?* 
Ja. De locatie dicht tegen Parkrijk krijgt een uitstraling die past in het Wilhelminapark en die aansluit 
op park-as binnen Parkrijk (zie voorgaande vraag). De speelzone in het Wilhelminapark en de 
speelplekken in Parkrijk worden gelijktijdig uitgewerkt waardoor samenhang tussen park en wijk 
wordt versterkt. Deze samenhang wordt verder versterkt door de 3 ingangen vanuit de wijk naar het 
park.
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In het plan staat aangegeven dat uit de omgevingsconsultatie bleek dat er een voorkeur is voor 
een natuurspeeltuin. Waarom geeft u dat niet als kader mee voor het ontwerpen van de 
speelzone? 
De voorkeur voor een “natuurspeeltuin” vormt een belangrijk kader voor de speelzone. Dit is 
geconcretiseerd in een aantal uitgangspunten voor het ontwerp: “Speelplekken zijn op een 
toepasselijke manier ingepast in de groenstrook en bestaande structuren zoals reliëf, sloten, 
bosschages en bomen. Daarbij wordt voor de sport- en speeltoestellen zoveel mogelijk gebruik 
gemaakt van natuurlijke materialen.” Binnen deze uitgangspunten is een veelheid aan activiteiten en 
sport- en speelvoorzieningen mogelijk. Om te bepalen aan welke activiteiten en voorzieningen 
daadwerkelijk behoefte is, is een participatietraject gestart waarin kinderen en jongeren wordt 
gevraagd welke activiteiten zij graag zouden ondernemen en welke sport- en speeltoestellen zij graag 
in de speelzone zouden zien. Dit leidt tot een programma van wensen en eisen dat conform de 
uitgangspunten in een inrichtingsplan wordt vertaald. 

En passen de speelplekken en de -zone binnen het speelbeleid?* 
De speelzone en -plekken geven invulling aan de ambities en doelen van het (nieuwe) speelbeleid. 
Doelgroepen zijn (en worden) actief betrokken bij de uitwerking.  We zetten daarbij in op 
aantrekkelijke verblijfsgebieden met een gevarieerd speel- en sportaanbod voor kinderen en 
jongeren, gebruikmakend van natuurlijke materialen en afgestemd op de omgeving. Inclusiviteit is 
het uitgangspunt. Het motto van het speelbeleid “spelen, bewegen, ontmoeten” is dan ook volledig 
van toepassing.

Wat is de reden dat de raad het voorstel voor het speelbeleid nog niet heeft ontvangen en 
wanneer kunnen we het wel verwachten?
De reden dat de gemeenteraad het nieuwe speelbeleid nog niet heeft ontvangen, is dat de dekking 
voor dit beleid (voor een deel) wordt voorzien vanuit het Groeifonds. Besluitvorming over het 
Groeifonds vindt op korte termijn plaats.  Daarna wordt het nieuwe speelbeleid aan de 
gemeenteraad voorgelegd.


